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10. Svar på remiss om ett Ungdomens hus i Västerort 
 
Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar godkänna föreliggande remissyttrande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jack Kindberg 
stadsdelsdirektör  
          Cathrine Önnestam 
          chef för avdelningen för barn och ungdom 
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Bakgrund 
Dèsirée Pethreus Engström ( kd ) har lämnat en motion med förslag om 
inrättande av ett Ungdomens hus i Västerort. I motionen föreslås att 
projektmedel avsätts i stadens budget för en gränsöverskridande 
verksamhet i Västerort. Vidare föreslås att man ger Kulturförvaltningen i 
uppdrag att i samråd med berörda stadsdelsförvaltningar undersöka 
förutsättningarna för ett Ungdomens hus i Västerort. 
 
Motionen har gått ut på remiss till stadsledningskontoret, kulturnämnden, 
och stadsdelsnämnderna i Bromma, Rinkeby, Kista, Hässelby-Vällingby 
och Spånga-Tensta. Yttrande om remissen ska vara inlämnad till 
kommunstyrelsen senast den 1 september 2005. 
 
 
Ärendets beredning 
Inom Spånga-Tensta stadsdelsförvaltningen har företrädare för 
verksamheter som kan ha intresse i frågan beretts möjlighet att yttra sig 
om motionen. Dessa är stadsdelsförvaltningens ungdomsverksamheter, 
parklekar, fältassistenter, ungdomsråd, brottsförebyggande rådet och Tre-
stads/skolutvecklingsprojektet. Förvaltningen har även konfererat med 
företrädare för de övriga stadsdelsförvaltningarna i Västerort. 
Ärendet har behandlats i samverkansgruppen inom avdelningen för barn 
och ungdom 2005-06-10. 
 
 
Förvaltningens förslag 
Utifrån inkomna synpunkter föreslår förvaltningen att befintliga  
verksamheter i stadsdelarna ges möjlighet till utveckling i stället för 
upprättande av ett nytt ungdomshus. Detta ligger även i linje med det 
arbete som påbörjats genom kompetensfonden, i vilket fritidsledare får 
möjlighet att bygga upp nätverk mellan sina verksamheter i Västerort. 
Även kulturförvaltningens förslag angående Träffpunkter i staden och en 
nätverksorganisation kring detta, förstärker förslaget att satsa på befintliga 
ungdomsverksamheter. 
 
 
Bilagor 
Motionen 
Synpunkter från ungdomsrådet i Spånga-Tensta 
 


